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FEN FAKÜLTESİ 

BİRİM KALİTE KOMİSYONU KARARLARI 
 

Tarih: 14/12/2023                 Sayı: 2023/3 

Fakültemiz Birim Kalite Komisyonu 14/12/2023 tarihinde saat 12.30’da öğrenci 
katılımlı olarak toplandı. 

Yapılan görüşmeler sonucunda; 
Üniversitemiz 14/05/2020 tarihli 572/7 sayılı Senatosunda kabul edilen “Muğla Sıtkı 

Koçman Üniversitesi Kalite Güvencesi ve Kalite Komisyonları Yönergesi” kapsamında oluşan, 
Fakültemiz Birim Kalite Komisyonu aşağıdaki şekilde güncellenmiştir. 
 

Prof.Dr. Ramazan GÜP  Dekan    Başkan 
Prof.Dr. Mustafa GÜLSU Matematik Bölüm Başkanı Üye 
Prof.Dr. Öznur İŞÇİ GÜNERİ İstatistik Bölümü  Üye 
Prof.Dr. Gülten ÖKMEN  Biyoloji Bölümü  Üye 
Doç.Dr. Uğur ERKARSLAN Fizik Bölümü   Üye 
Doç.Dr. Oğuz AKPOLAT Kimya Bölümü  Üye 
Doç.Dr. Mehmet VAROL Mol.Biy.ve Gen.Böl.  Üye 
Gülen TEZCAN   Fakülte Sekreteri  Üye 

 
14.12.2023 tarihinde öğrenci katılımlı olarak yapılan toplantımızda görüşülen hususlar, 

gerçekleştirilen aşamalar ve diğer detaylar aşağıda belirtilmiştir. Toplantı, Fen Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Ramazan GÜP başkanlığında komisyon üyeleri, Fen Fakültesi dekan yardımcıları ve 
Fakültemizin her bölümünden katılan öğrencilerle birlikte toplam 41 katılımcı ile 
gerçekleştirilmiştir. 
 

1. Fakültemiz Biyoloji Bölümü öğrencileri, müfredat programında yer alan ve Latince 
kavramların fazlaca kullanıldığı dersleri daha iyi kavrayabilmek adına Biyoloji Bölümü 
müfredat programına Latince Dersi konulmasını talep ettiler. 
 

- İlgili konu komisyon üyeleri tarafından değerlendirilerek; Biyoloji Bölümü 4. sınıf 
bahar yarıyılı müfredat programında halihazırda seçmeli ders olarak bulunan “BİY 4572 
Biyoloji Latincesi” dersinin, öğrenciler tarafından daha etkin faydalanabilecekleri 1. 
Sınıf Bahar veya 2. Sınıf Güz yarıyıllarına aktarılması için müfredat programında 
güncellemelerin yapılabileceği ile ilgili tedbirlerin alınması kararlaştırıldı. Ayrıca 
Rektörlüğümüz tarafından verilen ortak seçmeli derler havuzuna Latince diline yönelik 
bir dersin de eklenmesi yönünde teklifte bulunulması kararlaştırıldı. 

 
2. Fakültemiz Biyoloji, Fizik ve Kimya Bölümlerinin kontenjan azlığı nedeniyle 

açılamayan seçmeli ders kotalarının indirgenerek (en az 3 öğrenci olacak şekilde), öğrencilerin 
ilgi alanlarına yönelik daha fazla sayıda dersleri alabilme talepleri görüşüldü. 
 

- Fakültemiz bölümleri, seçmeli ders kontenjanlarını Üniversitemiz Senatosunda alınan 
kararlar/tavsiye kararları doğrultusunda uygulamaktadırlar. Bu uygulamada hem 
öğrencilerimizin mağdur olmamaları hem de ülkemiz ekonomisi gözetilerek, sayıca 
fazla olan bölümlerimizde bir seçmeli dersin açılabilmesi için en az 10 öğrenci 
tarafından seçilmiş olması, sayıca az olan bölümlerde ise en az 5 öğrenci tarafından 
seçilmiş olması şartı gözetilmektedir (istisnai durumlarda düzenleme 
yapılabilmektedir).  
 
 
Bu konuya ilişkin Kalite Komisyon üyelerimiz, dönem sonlarında bir sonraki dönemde 
açılması planlanan dersler için anketler düzenleyerek, öğrenciler tarafından açılması 
istenen ve/veya gerekli görülen seçmeli derslerin belirlenip, bu doğrultuda derslerin 
açılmasının bu konuda faydalı çözümler getireceği, aynı zamanda üstten ders alabilecek 



düzeyde olan öğrencilerimizin bu dersleri almaları yönünde tavsiyelerde bulunulması 
kararlaştırıldı.  

 
3.  Fakültemiz Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümü öğrencileri, bölüm müfredat 

programında bulunan 4. Sınıf Güz ve Bahar dönemlerinde verilen “MBG 4511 İngilizce I” ve 
“MBG 4512 Mesleki ve II” derslerinin 2. ya da 3. Sınıftan itibaren verilmeye başlanmasını talep 
ettiler. 
 

- İlgili konu komisyon üyelerimizce değerlendirildiğinde; bu derslerin anlaşılabilmesi 
için gerekli olan akademik olgunluğa öğrencilerimizin çoğunluğu son sınıfta 
ulaştıklarından, ilgili derslerin müfredat programındaki yerinin uygun olmakla beraber 
gerekli görülürse Fakültemiz bölümlerinin paydaşlarıyla konu yeniden 
değerlendirilerek, bölüm müfredat programlarında bir güncelleme yapılabileceği 
kararlaştırıldı. 

 
4. Matematik Bölümü öğrencileri, teorik derslerinin yürütüldüğü büyük kapasiteli 

sınıflardaki yazı tahtası ve ses sistemi alt yapısının iyileştirilmesine yönelik taleplerini bildirdi. 
 

- İlgili talep komisyonumuzca değerlendirilerek sınıflardaki yazı tahtalarının 
yenilenmesine ve büyük sınıflarda etkin öğretimin sağlanması adına, ses sitemi 
kurulmasına yönelik taleplerin Üniversitemiz İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığına 
bildirilmesine karar verildi. 

 
5. Matematik Bölümü öğrencileri, bazı öğrencilerin farklı liselerden bölüme gelmeleri 

nedeniyle lise eğitimlerinde matematik temelinde öğrenmeleri gereken bazı konuların eksikliği 
nedeniyle 1. sınıf müfredat programında yer alan bazı derslerde konuların (örn. analitik 
derslerinde elips konusu) anlaşılmasında zorluk çektiklerini dile getirerek, bu derslerin daha 
etkin anlaşılmasına yönelik ilk haftalarda eksik konuların dersi veren öğretim elemanlarınca 
anlatılmasını talep ettiler. 
 

- Kalite komisyon üyesi aynı zamanda Matematik Bölüm Başkanı olan Prof. Dr. Mustafa 
GÜLSU, tüm bölüm müfredat programlarının YÖK tarafından belirtilen mevzuatlara 
uygun olarak hazırlandığını belirterek, konuyu diğer öğretim elemanlarıyla da 
değerlendirip, ilgili problemlerin giderilmesine yönelik önümüzdeki ders dönemlerinde 
faydalı tedbirlerin alınacağını belirtti. 

 
6.  Fakültemiz Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümü öğrencileri, teorik olarak uygulanan 

bazı seçmeli derslerin öğrenci laboratuvarlarında yapıldığını ve laboratuvar oturma düzeninin 
bu teorik derslerin işlenmesi için uygun olmadığını belirterek, bu dersler için uygun sınıfların 
ayarlanmasını talep ettiler. 
 

- Konuyla ilgili olarak komisyon üyeleri, bu problemin çözülmesi adına Edebiyat 
Fakültesi ile ortak kullanılan derslik binasında bazı sınıfların bölünerek sınıf sayısında 
bir artış sağlanmasına yönelik çalışmaların yapılmasını kararlaştırdı. 

 
7. Biyoloji Bölümü öğrencileri, farklı anabilim dallarına yönelik çalışmalar yapan bazı 

öğretim elemanlarının kendi konuları dışında ders verdiklerini (örneğin Botanik alanında 
çalışan bir öğretim elemanının Zooloji alanında ders vermesi gibi) ve bu bağlamda ilgili 
derslerdeki verimin düşük olduğunu belirterek, her dersin kendi alanında uzman ya da daha 
yakın alanlarda uzmanlaşmış öğretim elemanları tarafından verilmesini talep ettiler. 
 

- Konuyla ilgili olarak komisyon üyeleri, ilgili dönemlerde açılacak olan dersleri verecek 
öğretim elemanlarının seçilmesinde bölümlerimizin daha itinalı olmaları yönünde 
gerekli tedbirler alacaklarını kararlaştırdı. 

 
 
 

8. Biyoloji ve Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümü öğrencileri, laboratuvar uygulama 
derslerinde deney malzemelerinin kısıtlı olmasından kaynaklı deneylerin ilgili öğretim elemanı 
tarafından bir kere yapılabildiğini, kalabalık ders gruplarında bu deneylerin çoğu öğrenci 
tarafından izlenemediğini, bu nedenle ödev olarak sunmaları gereken raporlarda hata 



yaptıklarını ve ayrıca konuyu öğrenemediklerini belirterek, deneylerin diğer öğrenciler 
tarafından da yapılabilmesi için gerekli malzemelerin karşılanmasını talep ettiler. 
 

- Her yıl Rektörlüğümüzce Fakültemiz için bu harcamalara ilişkin ayrılan bütçe ile 
bölümlerimizin ihtiyaçları belirlenip, bu ihtiyaçların giderilmesine çalışılmaktadır. Bu 
yıl ayrılan bütçe, deney malzemelerinin fiyatlarında meydana gelen dünya genelinde 
büyük çaplı artış nedeniyle yetersiz kalmıştır. Ayrıca bu konu komisyon üyelerince 
değerlendirilerek, deneysel uygulama dersleri yoğun olarak gerçekleştirilen 
bölümlerimizde gereksinim duyulan deney malzemelerinin temini için 
Rektörlüğümüzce ayrılan bütçenin artırılması yönünde taleplerin yapılması 
kararlaştırıldı. 

 
9. Moleküler Biyoloji ve Genetik, Biyoloji ve Fizik Bölümü öğrencilerimiz, elektron 

mikroskobu tanıtımına yönelik teknik gezi talep ettiler. 
 

- Üniversitemiz Araştırma Laboratuvarları Merkezinde elektron mikroskobu mevcuttur 
ve merkez sorumlusu hocamız Prof. Dr. Atilla COŞKUN tüm Üniversitemiz 
öğrencilerine elektron mikroskobunu tanıtmaya yönelik faaliyetlerde büyük bir 
özveriyle çalışmaktadır. Bu bağlamda öğrencilere, bölüm öğretim elemanlarınca talep 
edilmesi durumunda ilgili teknik gezinin yapılabileceği bilgisi verilmiştir. 

 
10. Fakültemiz Biyoloji Bölümü öğrencileri, hemen hemen bütün uygulama derslerinin,   

Bölüm öğrenci laboratuvarlarında işlendiğini belirterek, dersin tamamının olmasa da bazı 
durumlarda öğretim elemanlarının araştırma faaliyetlerini gerçekleştirdikleri araştırma 
laboratuvarlarında gerçekleştirilmesini talep ettiler.  
 

- Öğretim elemanlarının araştırma faaliyetlerini yürüttükleri laboratuvarların, 
gerçekleştirilen deneylerin hassasiyetine bağlı olarak daha özel laboratuvarlar olduğu 
bilgisi verildi. Ayrıca Komisyon üyelerimiz, bazı hocalarımızın özellikle TÜBİTAK 
2209A/B gibi proje çalışmalarının olması durumunda bir yüksek lisans/doktora 
öğrencisi kontrolünde lisans öğrencilerimizin de bu laboratuvarları kullanabileceklerine 
dair bilgi verdiler. 

 
11. Biyoloji ve Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümü öğrencileri, laboratuvarlarda 

kullanılan cihazların (mikroskop) eski/fazla kullanımdan kaynaklı arızalı olduklarını ve 
bazılarının kalibrasyon gerektirdiğini belirterek, bunların yenilenmesini/onarılmasını talep 
ettiler. 
 

- Fakültemiz öğrenci/araştırma laboratuvarlarında bulunan cihazların dönemsel olarak 
planlanan kontrolünün/gerekli olduğunda kalibrasyonunun daha sık yapılmasına, 
Fakültemizce giderilemeyen bazı arızalar ile ilgili bilgilendirmelerin Üniversitemiz 
Rektörlüğüne ivedilikle yapılmasına yönelik gerekli tedbirlerin alınması kararlaştırıldı. 

 
12. Biyoloji Bölümü öğrencileri bölüm müfredat programlarında yer alan seçmeli ders 

kredilerinin bölüm dışı seçmeli derslerin kredileriyle uyumsuz olmasından kaynaklı bölüm dışı 
seçmeli ders alamadıklarını belirterek, bu kredi uyumsuzluğunun giderilmesini talep ettiler. 
 

- Konuyla ilgili olarak komisyon üyelerince, biyoloji müfredat programında yer alan 
seçmeli ders kredilerinin yeniden revize edilerek, bölüm dışı seçmeli derslerin 
alınmasında herhangi bir engel oluşturmayacak şeklide düzenlenmesi için gerekli 
Bölümler bazında girişimlerin yapılması kararlaştırıldı. 

 
 
 
 
 
13. Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümü öğrencileri, derslik binası en üst katta yer alan 

sınıfların tavanlarının, yağmur yağdığında aktığını ve bunun giderilmesi için talepte bulundular. 
 

- Konuyla ilgili olarak daha önce benzer bir durum yaşanmış ve Üniversitemiz Yapı İşleri 
ve Teknik Daire Başkanlığına bilgi verilerek problemin giderilmesi sağlanmıştı. Aynı 



şekilde Üniversitemizin ilgili birimiyle yeniden temasa geçilerek oluşan yeni problemin 
ivedilikle giderilmesi hususunda gerekli tedbirlerin alınması kararlaştırıldı. 

 
14. Fakültemiz Matematik Bölümü öğrencileri, araştırma görevlisi sayısının yetersiz 

olduğunu ve özellikle uygulamaların yapıldığı derslerde bu sayının yetersizliğinden kaynaklı 
eğitim-öğretimin faaliyetlerinin zaman zaman aksadığını belirterek, araştırma görevlisi 
sayısının arttırılmasını talep ettiler. 
 

- Konuyla ilgili olarak, Dekanlığımızca, Fakültemizin tüm Bölümlerinin Araştırma 
Görevlisi sayısının yetersiz olduğu ve Bölümlerimizin Araştırma Görevlisi ihtiyacının 
Rektörlüğümüze sıklıkla bahsedildiği bilgisi verilerek, önümüzdeki dönemlerde de 
Rektörlüğümüze problemin çözümüne yönelik konunun aciliyeti ve önemini içeren yeni 
taleplerin yapılması kararlaştırıldı. 

 
15. Biyoloji Bölümü öğrencileri, öğrenci laboratuvarlarının temizliğine ilişkin olarak 

laboratuvarların daha sık temizlenmesine yönelik talepte bulundular. 
 

- Elektronik cihazların ve çeşitli kimyasalların fazlaca olması nedeniyle öğrenci ve 
araştırma laboratuvarlarının temizliği için bölümler tarafından gelen talepler 
doğrultusunda Fakültemiz temizlik personeli, kimyasal bulunan alanlar ve cihazların 
temizliği hariç diğer tüm fiziki mekanları temizlemektedir. Bu bağlamda 
laboratuvarların temizliğine ilişkin olarak bölümlerden gelen talepler doğrultusunda 
düzenli olarak temizlik yapıldığı bilgisi verilmiştir. 
 
 
 


